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Ajuntament i Coordinadora acorden fer comissions de treball monogràfiques i periòdiques

El Consistori i la Coordinadora d'Entitats Esportives han
decidit dur a terme reunions regulars per tractar temes
concrets que afectin l'esport santcugatenc. Aquest acord s'ha
produït aquest dimecres al vespre durant la primera reunió de
treball que han mantingut les dues parts. 

La trobada, encapçalada per l'alcaldessa, Mercè Conesa, ha tingut un marcat caràcter constructiu i ha servit per
establir les bases per a la futura relació entre Consistori i Coordinadora. Tots dos han decidit crear comissions
de treball monogràfiques per aprofundir en diferents aspectes com ara les subvencions, els horaris de
disponibilitat de les instal·lacions, el model de l'Oficina Municipal d'Esport per a Tothom (OMET) o el
projecte esportiu de la ciutat. La intenció és conèixer de primera mà les diferents problemàtiques de clubs i
entitats i abordar-les de manera concisa en sessions reduïdes.

El regidor d'Esports, Xavier Tizón, assegura que aquestes comissions els permetran ser més 'resolutius'.

Xavier Tizón: S'ha arribat a l'acord de crear comissions de treball més concretes que permetin tirar
accions més directes.

Per la seva banda, la presidenta de la Coordinadora, Lourdes Llorente, ha valorat positivament la trobada i ha
explicat que hi ha certs temes que cal tractar específicament.

Lourdes Llorente: Hem arribat a la conclusió de la necessitat de tenir reunions periòdiques i
monogràfiques.

Durant la reunió també s'ha explicat que, en l'actual context econòmic, les inversions en instal·lacions
esportives caldrà plantejar-les de manera prudent.

Consistori i Coordinadora s'han emplaçat per d'aquí a dues o tres setmanes per a una nova trobada.

Noticia disponible a https://www.cugat.cat/esports/actesesp/69067.html
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